
 

 

Svenska Stövarklubben 

Protokoll 230807 

Styrelsemöte 8/2023 

Närvarande styrelsen: Rolf Karlsson, Leif Lundholm, Marita Lithander, Thomas Eriksson, Thomas 

Larsson, Göran Johansson, Henrik Mårts och Anna Green  

Ej närvarande: Markus Enstedt 

Övrigt närvarande Kjell Norberg (valberedningen) 

§95  Mötet öppnas 
Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 
 

§96  Val av en justerare 
Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson. 
 

§97  Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkänns. 

 
§98  Föregående protokoll nr 7/2023 

Föregående protokoll läses upp och läggs till handlingarna. 
 

§99  AU-beslut 
Inga AU-beslut är tagna sedan föregående möte. 
 

§100 Inkomna ärenden/rapporter 
 

a) Avtal web-butik 
Anna har skickat över avtalet för web-butiken till Henrik och Rolf.  
De har ej haft möjlighet att titta på det ännu.  
 

b) Avtal hundpejlar 
Rolf har skickat ett uppdaterat avtalsförslag till avtalsparten. Inget svar har inkommit och Rolf 
har påmint dem senast idag. 
 

c) Årsboken 
Henrik redovisar att ca 150-200 böcker av förra upplagan är sålda. Vi konstaterar ett 
nedåtgående intresse för boken som är väldigt tidskrävande arbete att sammanställa. 
 

d) Verksamhetsberättelse 2022 
Marita saknar fortfarande en del underlag för att sammanställa VB2022. 
 

e) Kennelfullmäktige 2023 
Rolf och Markus anmäler sig på SKK´s sida för delegater. 



 
 

§101  Rapport från kassören- Henrik 
 

• Årsbokslutet är nu helt färdigt och undertecknat av styrelsen. 

• Styrelsen beslutar att Henrik får i uppdrag att se över de fonder som eventuellt bör omplaceras. 
  
§102  Rapport från Utställningsansvarig- Thomas E 
 

• Thomas jobbar vidare med utställningarna 2025. 

• Thomas kommer att i nästa nummer av Stövaren att ännu en gång skriva om utbildning till  
exteriördomare. 

• Inbjudan till seminarie för domar-och utställningsansvariga- Thomas kommer att delta i 
seminariet i Umeå i november -23.    

 
§103  Rapport från Avelsansvarig- Göran 
 

• Göran rapporterar om att RAS för Luzernstövare är klart. RAS är nu klart för sex av våra största 
stövarraser. 

• Vidare informerar Göran om inkorsningsprojekten för både Schiller och Smålandsstövare som 
genomförs med bra framdrift. 

• Kommande avelskonferens 2024 är i planeringsstadiet. 

• Göran redovisar antal registrerade valpar fram till dagens datum och konstaterar att få valpar är 
födda i år. 

 
 

§104  Rapport från räv/regelansvarig-Thomas L  
 

• Thomas rapporterar att de flesta klubbar är nu klara med sina utbildningar runt de nya 
jaktprovsreglerna och registrering av prov i Stövardata. 
 

§105  Rapport från medlemsansvarig/informationsansvarig-Anna 
 

• Anna har skickat ut medlemslistor till styrelsen. 

• Materiel till Stövaren är inskickat ang regelkonferensen. 

• Skogsbruksskolorna läggs in i adressfilen till tryckeriet. 
 
§106  Rapport från IT-ansvarig- Leif  

• Leif har skapat mailadresser efter funktion i styrelsen, dessa är aktiverade och kommer att 
ersätta de personliga adresserna som fasas ut. 

• Jaktprovssystemet- de sista pusselbitarna är på plats inom en vecka ungefär. Information 
kommer att gå ut till klubbarna när det är klart att använda. 

 

§107  Rapport från hemsideansvarig- Markus 

• Ingen rapport idag då Markus inte deltar. 
 

 

 

 



§108  Övriga frågor  

• Eventuellt riksavtal med foderleverantör undersöks. Anna beslutas titta närmare på detta. 

• Anna undrar om Youtube-kanalen är offentlig? Markus tillfrågas då vi andra inte vet. 

• Thomas E har uppmärksammat att vissa ringsekreterare fortfarande skriver manuella 
kritiklappar. Dubbeljobb enligt Thomas då de ändå ska läggas in i systemet. 
 

§109  Nästa möte  

Rolf återkommer med förslag på datum för nästa möte. 

§110  Mötet avslutas 

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

Marita Lithander 

 

Justerat 

 

Rolf Karlsson   Thomas Larsson 

 

 


